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Čím chcem byť a prečo 

 

 Fotografka. Chcem byť fotografka. Fotenie ma baví, chodila som 

do graficko-fotografického tábora. Baví ma to už asi tri roky. Fotoaparát som 

dostala pred dvoma rokmi. Je to digitálny Nikon, ale nie je to zrkadlovka. 

Zrkadlovku by som chcela na vianoce, je to Canon 600 D. Kamarátka mojej 

sestry má tento Canon, a je super!  

Fotografkou chcem byť aj preto, lebo je to dobre platená práca, ak ste 

v tom vážne dobrý. Ale nechcem byť paparazzo. Nepáči sa mi, ako paparazzi 

narúšajú súkromie ostatných. Dobrého fotografa síce môžu zavolať na rôzne 

akcie ako stužková, svadba, krstiny, aj dobre mať za to zaplatené, ale mňa by to 

asi nebavilo. Viac by ma bavilo fotiť prírodu, alebo fotiť do módneho časopisu. 

Bola by škoda neodfotiť tie krásy prírody. A fotiť do módneho časopisu preto, 

lebo som pôvodne chcela byť módnou návrhárkou. Aj to zvažujem, ale čo ak 

moja módna značka nebude mať úspech? Byť módnou návrhárkou je riziko. 

Tak preto chcem byť radšej fotografka. 

 A čím chceš byť ty?        


